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الصلاة | قال رسول الله صلى الله عليه وسلم

لا تحرم نفسك من هذا الفضل | نصيحة لمن يقصر في صلاة الفجر
شريف علي

السلام عليكم. بسم الله والحمد لله والصلاة والسلام على رسول الله. لو انت ما بتصليش الفجر او مقصر في صلاة الفجر نسمع
الاحاديث دي مهمة جدا. النبي عليه الصلاة والسلام قال يتعاقبون فيكم ملائكة بالليل - 00:00:00

وملائكة بالنهار ويجتمعون في صلاة الصبح وصلاة العصر ثم يعرج الذين باتوا فيكم فيسألهم ربهم وهو اعلم بهم كيف تركتم عبادي
فيقولون تركناهم وهم يصلون واتيناهم وهم يصلون يعني النبي عليه الصلاة والسلام بيقول يتعاقبون فيكم ملائكة بالليل وملائكة

بالنهار. ملائكة تنزل تشهد صلاة تحفظ العباد - 00:00:12
في صلاة الصبح الفجر يعني وصلاة العصر. ويجتمعون في صلاة الصبح وصلاة العصر ثم يعرج الذين باتوا فيكم. يعني بعد صلاة

الفجر الملائكة ملائكة الليل تصعد الى الله سبحانه وتعالى. تصعد الى السماء ثم يعرج الذين - 00:00:39
باتوا فيكم فيسألهم ربهم وهو اعلم بهم كيف تركتم عبادي؟ فيقولون تركناهم وهم يصلون واتيناهم وهم يصلون. يعني يا رب احنا

في وقت صلاة العصر كانوا بيصلوا. في وقت صلاة الفجر كانوا بيصلوا. تركناهم وهم يصلون واتيناهم وهم يصلون - 00:00:58
ومن رحمة ربنا سبحانه وتعالى بالعبد العباد ان ربنا سبحانه وتعالى جعل وقت تنزل الملائكة ووقت العبادة ان الملائكة تشهد على العبد

ان هو كان بيصلي. يا رب الناس دي كانت بتصلي - 00:01:19
فده من شرف صلاة الصبح فجر وصلاة العصر والنبي عليه الصلاة والسلام قال ان صلاة الفجر وصلاة العصر من اسباب دخول الجنة

ومن اسباب النجاة من النار. يعني اصلا احنا عايشين علشان ندخل الجنة. ربنا سبحانه وتعالى يرضى عنا وندخل الجنة. وعلشان
ننجوا من - 00:01:33

فصلاة الصبح وصلاة العصر من اسباب دخول الجنة ومن اسباب النجاة من النار. النبي عليه الصلاة والسلام قال من صلى البردين دخل
الجنة. من صلى البردين الفجر والعصر لان في وقت الفجر بيبقى ده وقت - 00:01:52

يعني في الغالب الجو برد والناس عايزة تنام في وقت نوم فاللي يجاهد نفسه ويصحى وينزل يروح يصلي في المسجد او البنت اللي
بتصحى تصلي الصلاة في وقتها في البيت رغم ان الجو برد اسباغ الوضوء على المكاره - 00:02:07

واحنا الحمد لله دلوقتي يعني بتسخن الماية وبتتوضا وبتلبس تقيل وفي ناس بتصلي. فالوقت ده وقت صعب. فاللي يجاهد نفسه
وفي نفس الوقت وقت العصر في وقت انت مشغول في الشغل بتاعك او وقت آآ هتريح شوية فالوقتين دول اللي يحافز على الصلاة

بازن الله يحافز على بقية - 00:02:22
الصلوات. فالنبي عليه الصلاة والسلام قال من صلى البردين دخل الجنة وقال لن يلج النار يعني لن يدخل النار احد صلى قبل طلوع
الشمس وقبل غروبها. يصلي الصبح والفجر يعني ويصلي العصر. النبي عليه الصلاة والسلام قال لن يلج النار بازن الله. مش هيدخل

النار - 00:02:42
يعني ايه سبب لدخول الجنة؟ سبب للنجاة من النار شرف للعبد ان ربنا سبحانه وتعالى آآ يباهي به الملائكة يسأل كيف تركتم عبادي

وهي سبب لحفظ الله سبب لحفظ الله - 00:03:01
يعني النبي عليه الصلاة والسلام قال من صلى الصبح فهو في ذمة الله. يعني في حفظ الله في امان الله. يعني اللي بيصلي الفجر في
جماعة. اللي بيصلي الصبح ده في حفز ربنا سبحانه وتعالى ان ربنا يحفظك وان ربنا يأيدك حفز خاص. من صلى الصبح فهو في زمة

الله. بل كمان صلاة الفجر - 00:03:16
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لو انت صليت الفجر في جماعة كانك صليت نص الليل بتصلي قيام الليل. يعني النبي عليه الصلاة والسلام قال من صلى العشاء في
جماعة فكأنما قام نصف الليل كده نص الليل. ومن صلى الصبح في جماعة فكأنما قام الليل كله - 00:03:38

يعني كانك طول الليل بتصلي قيام ليل تاخد ثواب كانك بتصلي قيام ليل. وكمان النبي عليه الصلاة والسلام لما حب يعلمنا الفضل اللي
موجود في صلاة الفجر وصلاة العشاء قال صلى الله عليه وسلم عن حال المنافق - 00:03:54

قال ولو يعلمون ما في العتمة اللي هي صلاة العشاء. ولو يعلمون ما في العتمة والصبح. يعني لو عارفين الثواب والاجر اللي موجود
في صلاة العشاء وصلاة الفجر ولو يعلمون ما في العتمة والصبح - 00:04:10

لاتوهما ولو حبوا يزحف بايده ورجله على بطنه لاتوهما ولو حبوا علشان ياخد الثواب اللي موجود فيا شباب والله كتير مننا مقصر
جدا في صلاة الفجر. عموما في الصلوات الخمسة. والشباب الصلاة في المسجد - 00:04:23

وخصوصا في صلاة الفجر كتير مننا بيفضل النوم بيسهر بينام متأخر بيضيع الصلاة. مش مهتم ان هو يصحى يصلي الفجر في وقته.
عايز اقول لك والله انت مفوت عليك خير كبير جدا - 00:04:41

وغير ان ان الفضل اللي احنا قلناه انت قارن نفسك من نعم ربنا سبحانه وتعالى وحارم نفسك من ان انت تبقى من اهل الفجر. وان
ربنا سبحانه وتعالى يباهي بك الملائكة وان هي سبب لدخولك الجنة وسبب النجاة من النار - 00:04:54

قبل رؤية وجه الله سبحانه وتعالى يوم القيامة النبي عليه الصلاة والسلام قال انكم سترون ربكم كما ترون هذا القمر لا تضامون في
رؤيته فان استطعتم الا تغلبوا على صلاة قبل طلوع الشمس الفجر - 00:05:08

وقبل غروبها العصر فافعلوا يعني سبب ان انت تاخد اعظم نعيم في الجنة. ان انت تصلي الفجر. فانت حارم نفسك من الفضل ده.
علشان علشان هنام شوية. اصحى صلي ونام. اصحى انزل صل في المسجد - 00:05:21

مسجد او يصحي يصلي في البيت ونام بعدها تاني يزبط وقتك وزبط نومك على الصلاة الصلاة اهم حاجة. الصلاة خير موضوع.
احسن حاجة. الصلاة نور. الصلاة هي اللي هتكون سبب في نجاة - 00:05:34

من عذاب القبر والعياذ بالله. لما النبي عليه الصلاة والسلام ذكر في حديث طويل حديث الرؤيا كان في واحد من من من ضمن الناس
اللي بتعذب في في القبر كان بسبب - 00:05:47

قال آآ يأتيه القرآن فيرفضه وينام عن الصلاة المكتوبة بيفوت الصلاة. النبي عليه الصلاة والسلام لما ذكر عنده رجل نام حتى اصبح
قال ذاك رجل بال الشيطان في اذنه فسبب ان انت تنجو من عذاب القبر وسبب تنجو من عذاب النار وسبب دخول الجنة وسبب لرضا

ربنا سبحانه وتعالى وسبب لحفظ ربنا فيعني انسان يعني - 00:06:01
ما ضيعش الفضل ده. ما تضيعش الاجر ده. ما تحرمش نفسك من ان انت تكون من اهل الفجر. ربنا يجعلنا واياكم ممن يستمعون

القول فيتبعون احسنه. جزاكم الله خيرا. والسلام عليكم ورحمة الله وبركاته - 00:06:26
00:06:36 -
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